
«Golden Whale» community 

[EN] 

The Golden Whale project was created to join people seeking to maximize the benefits 

of investing in cryptocurrencies while bearing minimal risks. Legally, it is not an investment 

fund, Golden Whale is a tool to unite the funds of enthusiasts into a single pool. Golden 

Whale does not provide financial services. Golden Whale is an NFT collection backed by 

crypto assets. 

As you know, most blockchains charge GAS (fees) for any transaction. Developers strive 

to make these fees minimal, but for small volume transactions, these fees can be 

substantial. Thus, it is disadvantageous for the user to send their funds to insturments such 

as staking. Let's say a user decides to invest $25 a month, not just storing his 

cryptocurrency on the exchange, but wants to withdraw them to a separate wallet and 

send them to staking. But in this way, the investor will lose a substantial amount on 

commissions. Another example is when our investor decides to hold Bitcoin on a hardware 

wallet, saving the digital gold for a very long time, but still only spending $25 a month. 

Firstly, buying a hardware wallet with such a small investment is not profitable at all, and 

secondly, the cost of transactions in the Bitcoin network sometimes reaches tens or even 

hundreds of dollars. 

The Golden Whale pool allows you to mitigate the problems described above and profit 

even from minimal investments. To become a member of the pool, you need to get NFT 

from the Golden Whale collection on the TON blockchain. NFT is a kind of stock. As the 

value of the pool assets grows, so does the value of the NFT. If necessary, there is an option 

to request NFT redemption at current value. NFT holders receive dividends. Dividend 

distribution is implemented with the help of TON blockchain API and the use of highload 

wallet. Below is the scheme of pool operation with conditional sums. 
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Проект Golden Whale создан с целью объединения людей, стремящихся извлечь 

максимальную выгоду от инвестирования в криптовалюты, неся при этом 

минимальные риски. Юридически это не инвестиционный фонд, не паевой фонд, 

Golden Whale – это способ объединить средства энтузиастов в единый пул. Проект 

Golden Whale не оказывает финансовых услуг. Golden Whale – NFT коллекция, 

обеспеченная крипто активами.  

Как известно, в большинстве блокчейнов взимается GAS (комиссия) за любые 

транзакции. Разработчики стремятся сделать эти комиссии минимальными, но для 

небольших по объёму транзакций эти комиссии могут оказаться существенными. 

Получается так, что пользователю невыгодно отправлять свои средства, например, в 

стейкинг. Допустим, пользователь решит инвестировать 25 долларов в месяц, не 

просто храня свою криптовалюту на бирже, а захочет их выводить на отдельный 

кошелек и отправлять в стейкинг. Но в таком случае инвестор будет терять 

существенную сумму на комиссиях. Другой пример, когда наш инвестор решит 

хранить Bitcoin на аппаратном кошельке, откладывая цифровое золото на очень 

длительный срок, но всё так же тратя на это всего 25 долларов в месяц. Во-первых, 

покупать аппаратный кошелек при таких мелких вложениях совершенно не выгодно, 

а во-вторых, стоимость транзакций в сети Bitcoin порой достигает десятки, а то и сотни 

долларов. 

Пул Golden Whale позволяет сгладить проблемы, описанные выше и извлечь 

выгоду даже из минимальных вложений. Чтобы стать участником пула, нужно 

получить NFT из коллекции Golden Whale на блокчейне TON. NFT является своего 

рода акцией. По мере роста стоимости активов пула, растёт и стоимость NFT. 

Держатели NFT получают дивиденды. Распределение дивидендов реализовано с 

помощью API блокчейна TON и использования highload wallet. При необходимости, 

есть возможность подать заявку на выкуп NFT по его текущей оценке. Ниже 

представлена схема работы пула с условными суммами. 



 

  



 



 



 


